
 

 

Til Folketinget – Transportudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 447 af 25. februar 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Anne-Mette Winther Christiansen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Else Veggerby 

  

J.nr. 15-0732805 

 16. marts 2015 

Transportudvalget 2014-15
TRU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 447
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 447 

Vil ministeren oplyse, hvorvidt Mols-Linien får en reduktion på afgiften på brændstof? 

 

Svar 

Jeg kan ikke udtale mig om konkrete sager. Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har 

modtaget fra SKAT: 

 

”Det kan oplyses, at færger i indenrigsfart kan få afgiftsfri leverancer af brændstof, når de 

er registreret som oplagshaver efter mineralolieafgiftsloven, og alt brændstoffet bruges til 

erhvervsmæssig sejlads.” 
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